
Zpráva o účasti na valné hromadě ČSJ v Praze dne 30. 3. 2019 

 

Zprávu podává  pověřený delegát YCZN Roman Bradáč 

 

Zúčastnil jsem se valné hromady ČSJ v Praze. Posílám několik postřehů, které by nás mohly 

zajímat. Jinak podrobně bude vše určitě na stránkách ČSJ 

– Valná hromada byla volební, volil se nový VV ČSJ. Na VH bylo přítomno 68 zástupců 

klubů. 

Nekandidoval již Karel Bauer, ani šéf KK Karel Švec. 

 

Výsledky jsou tyto: 

- Předseda:  Radim Vašík 

- Místopředseda: Tomáš Musil 

- Členové VV:  Václav Brabec, Kateřina Fantová, Vojtěch Laubml, Milan Páleník, 

                Martin Soušek, Zdeněk Sünderhauf 

 

- Kontrolní komise: Jiří Bobek, Petr Kučera, Petr Ondráček, Petr Sládeček, Pavel Schwartz 

 

Jednání proběhlo podle programu. Velmi byla chválena jachtařská akademie (přístupno na stránkách 

ČSJ) 

Byly vyhodnoceny nejlepší kluby: 

- Za mládež: Český jachtklub 

- Za dospělé: LS Brno 

-  

Martin Soušek kritizoval kluby, které nezaplatili licence (my mezi nimi nejsme) 

 

Změny, které se nás dotýkají: 

Licence - mládež do 18 let  300 Kč, dospělí 500 Kč. 

Dále platí tzv. jednorázová licence na  závod-  mládež 100 Kč, dospělí 100 Kč. Netýká se to závodů 

VPOZ, tak je to na vůli pořadatele kolik si stanoví startovné. 

 

Zdar R. B. 


